
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

 

Hierbij doen wij u ons antwoord toekomen op de door de fractie van de PVV, de heer  

D. Ram, gestelde vragen ex art. 36 RvO over ongeregeldheden station Groningen 

Noord. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan.  

 

1. Is het college van B&W bekend met dit incident en de structurele problemen 

rondom station Groningen Noord? Zo ja, welke aanpak heeft hier al reeds 

plaatsgevonden en zijn de daders in beeld? 

 

Wij zijn bekend met deze melding. De politie heeft deze in onderzoek. Zolang de 

politie onderzoek doet wordt er verder geen informatie verstrekt. We herkennen ons 

niet in het beeld dat er structurele problemen zijn op en rondom station Groningen 

Noord. Wel zien we dat agressie in het openbaar vervoer landelijk een probleem is. 

We zijn dan ook bekend met initiatieven die NS voortdurend neemt om de service en 

veiligheid voor haar reizigers te verbeteren. We werken samen en nemen maatregelen 

om incidenten in het OV te verminderen en voorkomen.   

 

2. Om medewerkers en reizigers te beschermen is het van belang dat hier zo 

spoedig mogelijk maatregelen genomen worden en structureel politietoezicht 

komt met name in de avonduren. Is het college van B&W dit met de PVV eens? 

 

De politie pleegt inzet wanneer een melding gedaan wordt. Ook nemen politie en 

gemeentelijke boa’s deze locatie op in haar surveillance. Daarnaast zet NS ook eigen 

boa’s in om extra toezicht te houden. 

 

 

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex art. 36 RvO PVV inzake ongeregeldheden 
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3. Geweld in het OV en rondom stations is aan de orde van de dag, de PVV 

maakt zich hier grote zorgen over. Kan hier ook meer politiecapaciteit op 

ingezet worden? 

 

In de media verschijnen geregeld berichten over een toename van geweld en 

incidenten in het openbaar vervoer. Dit beeld zien we echter niet terug in het aantal 

meldingen of aangiften rond stations in onze gemeente. Wanneer er een aanleiding is 

om hiervoor extra politiecapaciteit vrij te maken, zullen we gezamenlijk de 

mogelijkheden verkennen en binnen de schaarste die er heerst een afweging maken 

over de inzet van politiecapaciteit.  

 

4. Wordt er preventief cameratoezicht gehouden? Zo nee, waarom niet? 

 

De NS maakt gebruik van camera’s op stations.  

 

5. Jongeren zien Station Groningen Noord nu als een schuilplek waar af en toe 

een trein langskomt. Het station heeft een verloederde, ongure en onveilige 

uitstraling. Wordt er met partners van het spoor ook nagedacht over een 

sociaal veilige en aantrekkelijke inrichting van dit station? 

 

De NS heeft oog voor de uitstraling van het station. Geregeld vinden gesprekken 

plaats met de NS over het onderhoud rond haar stations. Daarin nemen we onze 

verantwoordelijkheid en dragen we zorg voor een goed onderhoudsniveau in de 

omgeving. Vorig jaar is het horeca-gedeelte weer geopend. Naar verwachting zal NS 

in 2024 een aantal maatregelen doorvoeren aan dit station. Daarover zal later door NS 

gecommuniceerd worden.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.   
 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 
 


